
 
RESUM DE LA SESSIÓ DE PLENARI DE LA JUNTA PAS-F 

De 12 de novembre de 2013 
 

 
El plenari de la JPF reunit el dia 12 de novembre de 2013 va arribar als 
següents acords: 
 

 Ratificar la proposta de preacord d’estabilització dels interins ja aprovada 
per la comissió d’interins i per l’assemblea d’interins celebrada el dia 10 
d’octubre. 

 Ratificar la proposta pel manteniment dels ajuts al PAS amb fills amb 
discapacitat. En aquest sentit, a més, s’aprova enviar un formulari al 
PAS funcionari que s’ha confeccionat perquè el personal que té dret a 
gaudir d’aquest ajut el passi per registre. L’objectiu d’aquest formulari és 
que quedi constància de la petició per l’any 2013, ja que s’ha demanat a 
l’equip de govern que es consideri, un cop aprovat l’ajut, que el 
treballador que ho ha demanat és beneficiï de l’ajut de l’any 2013, tot i 
que la percepció sigui posterior. 

 Aprovada la proposta de CCOO de reducció de jornada per a majors de 
50 anys. La proposta en aquesta línia d’UGT i CAU no es va poder 
presentar en aquesta sessió degut a la no assistència dels membres que 
la promovien. 

 Hi va haver diferents punts que feien referència a informacions sobre 
reunions entre agents socials i equip de govern/ gerència, de les que ja 
us hem informat puntualment en els diferents setmanals. 

 La comissió de selecció de la JPF va presentar el seu anàlisi de la 
proposta  presentada per CAU  donat que aquesta proposta exigeix que 
la persona que va al tribunal de selecció  tingui la mateixa escala de la 
plaça objecte de concurs, els membres de la comissió conclouen que 
aquesta proposta del CAU és més restrictiva que la normativa que ja 
s’està aplicant, doncs la Unitat de Selecció de la UAB ha acceptat que 
els membres dels tribunals tinguin la mateixa escala i/o titulació de la 
plaça objecte de concurs.  
Tot i aquest anàlisi, es decideix no votar la proposta de nou per la no 
presència dels delegats de CAU i UGT. 

 CCOO presenta, tal i com ja us vam informar, la proposta funcionament i 
de bones pràctiques de la Junta PAS-F i es debat al plenari. Un cop 
incorporades les noves aportacions dels membres del Plenari, la 
proposta passa a votació i es aprovada per la totalitat dels assistents. 

 Estava previst un punt d’aclariment de la situació de la presidència, però 
donada l’absència de la president es va posposar per la següent sessió 
de Plenari. 

 Es va debatre el tema de les eleccions anticipades, però ja es va aclarir, 
que aquesta només és possible amb l’acord de tots els membres de la 
JPF, i en aquest sentit CAU està d’acord però UGT no. 

 
 


